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Protokół nr 37/2021 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego 

w dniu 21 października 2021 r. w godz. od 15:30 do 16:40 w sali 146 

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Finansowo-Budżetowej:   

1. Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki – on-line 

4. Sylwester Cimochowski – on-line 

5. Jacek Niedźwiedzki – on-line 

6. Anna Ruszewska – on-line 

 

W posiedzeniu udział wzięli:   

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta 

3. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

4. Anna Cyran – Naczelnik Wydz. Podatków i Opłat 

5. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gosp. Nieruchom.  

6. Ewa Harasim – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

7. Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych 

8. Tomasz Drejer – Dyr. ZDiZ w Suwałkach 

9. Maria Metelska – Zastępca Dyrektora MOPR w Suwałkach 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został 

przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni chcą wnieść jakieś uwagi. 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 36/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 września 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2021 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie złożonego wniosku 

przez sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

na rok 2022.  

5. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2022 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  



2 

 

w Suwałkach na 2022 rok. 

7. Informacja z konsultacji społecznych „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2022”. 

8. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,  

na rok 2022. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 

rok 2022. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie i sposobu ich pobierania. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych  

na 2022 r.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

na 2022 r. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia oraz określenia wysokości 

stawki opłaty prolongacyjnej. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok.  

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2021-2040.  

18. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 36/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 września 2021 r. 

 

Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. Członkowie Komisji 

nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2021 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań Miasta 

Suwałki realizowanych w roku 2021 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, w który 

dotyczy właścicieli nieruchomości, którzy wystąpili z wnioskiem o wyrażenie zgody na nabycie 

nieruchomości na rzecz Gminy Miasta Suwałki, w rozliczeniu opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału działek. Zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami w rozliczeniu opłaty adiacenckiej lub zaległości z tego tytułu, osoba 

zowbowiązana do jej wniesienia może przenieść na rzecz gminy, za jej zgodą, prawa do działki 

gruntu wydzielonej w wyniku podziału.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie złożonego wniosku 

przez sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2022.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

– Pismo Prezydenta Miasta Suwałk stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, który dotyczy przyjęcia ponownie 

wniosku sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

na rok 2021.  

 Radny J. Roszkowski przypomniał, że były prowadzone rozmowy na temat rozwiązania 

sołectwa Dubowo I, ponieważ były prośby samych zainteresowanych – mieszkańców sołectwa. 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że ta kwestia zależy od woli Rady Miejskiej, która posiada 

kompetencje do rozwiązania sołectw. Prezydent przypomniał, że odbyły się konsultacje 

społeczne, po których okazało się, że większość mieszkańców jest za likwidacją sołectw, ale to 

państwo radni zdecydują czy sołectwa pozostaną czy zostaną zlikwidowane.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

złożonego wniosku przez sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na rok 2022.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2022 rok. 

– Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

Komisja przyjęła Informację z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały 

Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2022 rok. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji społecznych „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2022”. 

– Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

 

Komisja przyjęła Informację z konsultacji społecznych „Propozycji priorytetowych 

zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2022”. 

 

 

Ad pkt. 8 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2022. 

– Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

 

Komisja przyjęła Informację z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały 

Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2022. 

 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2022. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2022. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w strefie i sposobu ich pobierania. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

  

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że stawki opłat jednorazowych  

i abonamentowych za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania nie 

były zmieniane od dnia utworzenia strefy tj. od dnia 01.06.2012 roku. Wzrost kosztów 

spowodował, że przychody nie pokrywają już kosztów obsługi strefy. W roku ubiegłym koszty 

były wyższe niż przychody. Prezydent stwierdził, że są dwie możliwości albo podnieść opłaty, 

albo zastanowić się nad zasadnością dalszego funkcjonowania strefy. Czy należałoby pójść w 

kierunku powiększania strefy, albo całkowitego zniesienia. Prezydent zaproponował 

podniesienie opłat za parkowanie w strefie, tak żeby one pokrywały koszty związane z obsługą 

tej strefy. Przedstawił analizę porównawczą w zakresie opłat wnoszonych w innych miastach, 

obowiązujące stawki w Suwałkach znacząco odbiegają od innych miast. Prezydent wniósł 

autopoprawkę do treści uchwały, gdzie intencją miasta było aby nowe stawki zafunkcjonowały 

od dnia 1 stycznia 2022 roku. Zaproponował nowe brzmienie §3 „Uchwała wchodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego z 

mocą obowiązującą od dnia 1 stycznia 2022 roku”.  

 Radny J. Roszkowski dlaczego do godz.15:00 stawka opłaty rośnie, a 4 godzina 

 i kolejna jest po 2 zł.? Prezydent Kurzyna odpowiedział, że wynika to z przepisów, w których 

to ustawodawca ustalił, że Rada Miejska może określić stawki za pierwszą godzinę, za drugą 

może podnieść o 20 %, za kolejną godzinę 20 %, a za 4 godz. stawka wynosi tyle co za pierwszą 

godzinę.  

 Radny B. Bezdziecki poprosił p. Dyrektora Drejera o przedstawienie na pismie 

rozliczenia kosztów i przychodów związanych z funkcjonowaniem płatnej strefy parkowania 

wraz z wynagrodzeniami pracowników. Czy są przewidziane podwyżki pracowników przy 

obsłudze strefy? Dyrektor T. Drejer odpowiedział, że przygotuje taki materiał, tylko w chwili 

obecnej nie wiadomo ile będzie przewidzianych środków w budżecie miasta na podwyżki dla 

pracowników. Skarbnik W. Stelmach dodał, że w takim materiale nie zostanie pokazany 

wzrost wynagrodzeń na przyszły rok, ponieważ podwyżki nie są jeszcze znane. Prezydent  

Ł. Kurzyna poinformował, że posiada materiał przygotowany przez Zarząd Dróg i Zieleni, 

jest to zestawienie dotyczące planu wykonania za 2020 rok, gdzie ww. rok pandemiczny 

zamknął się stratą na strefie płatnego parkowania. Natomiast w przygotowanej kalkulacji 

kosztów wynika, że w roku bieżącym koszty funkcjonowania przekroczą prognozowane 

przychody. W przyszłym roku również przychody nie pokryją w pełni kosztów, a przewidziany 

jest wzrost wynagrodzeń pracowników ZDiZ i tych, którzy zajmują się obsługą strefy płatnego 

parkowania.  Wszystkie inne koszty związane z funkcjonowaniem ww. strefy również rosną.  
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 Radny S. Cimochowski zapytał, czy wiadomo jaki procent wszystkich zaparkowanych 

pojazdów samochodowych stoi pół godziny a ile godzinę i dłużej? Prezydent Ł. Kurzyna 

odpowiedział, że w chwili obecnej nie posiada szczegółowych danych, ale najwięcej postojów 

jest od pół godziny do godziny, jest to około 80 %. Dyrektor T. Drejer potwierdził dane 

Prezydenta i dodał, że niewielkie wpływy są z abonamentów i z dłuższego parkowania.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie i sposobu ich pobierania. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 Dyrektor T. Drejer przedstawił projekt uchwały podnoszący stawki opłat za zajęcie 

pasa drogowego. W uchwale zostały ujednolicone stawki opłat między innymi pod względem 

rodzaju urządzenia lub obiektu czy podmiotu umieszczającego urządzenie lub obiekt. Zgodnie 

z wyrokiem NSA ustawodawca umożliwił różnicowanie stawek opłat, jednakże różnicowanie 

to nie może zawierać dodatkowych elementów preferujących, dyskryminujących czy 

naruszających zasadę równości uczestników obrotu gospodarczego.  Poinformował również, 

że od kilku lat były podnoszone stawki za zajęcie pasa drogowego i w niektórych przypadkach 

mocno odbiegały od porównanych stawek z innymi miastami.  

 Radny B. Bezdziecki czy są jeszcze tacy mieszkańcy, którzy płacą za infrastrukturę 

wodno-kanalizacyjną znajdującą się w pasie drogowym? Czy Przedsiębiorstwo Wodno-

Kanalizacyjne przejęło ww. infrastrukturę na siebie? Dyrektor T. Drejer odpowiedział, że nie 

jest to jeszcze do końca rozwiązane. Związane jest to z ustawą o zaopatrzeniu w wodę. Więcej 

informacji udzieli p. Prezes Przedsiębiorstwa Wodno – Kanalizacyjnego w Suwałkach. 

Prezydent Ł. Kurzyna uzupełnił wypowiedź i poinformował, że podniesione opłaty będą 

dotyczyły nowej infrastruktury i nowych zajęć pasa drogowego, one nie działają wstecz.  

Dyrektor ZDiZ poinformował, że właściciel takiej sieci musi złożyć wniosek, żeby można było 

naliczyć opłatę zgodnie z nowymi stawkami.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały: 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 1 radny 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 5 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni 

w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych na 2022 r.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił projekt uchwały, w którym średnia podwyżka 

stawki jest 5 %, związana jest ze zjawiskami inflacyjnymi oraz ze zmianami w ustawie o 

dochodach jednostek samorządu terytorialnego. Z uwagi na fakt, że podatek od środków 

transportowych jest jednym ze źródeł dochodów własnych gminy podwyższenie wysokości 

stawek zabezpieczy zrealizowanie dochodów budżetowych z tytułu ww. podatku. Skutkiem 

finansowym podwyższenia stawek podatkowych będzie wzrost w 2022 roku potencjalnych 

dochodów Miasta Suwałk z tytułu podatku od środków transportowych w porównaniu do 2021 

roku o około 263 tys. zł. Stawki w Suwałkach w porównaniu do innych gmin są zbliżone.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych na 2022 r.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2022 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił projekt uchwały, w którym zaproponowana jest 

podwyżka stawek podatku od nieruchomości średni o  5 %. Skutkiem wzrostu stawek  

w przyszłym roku będzie przyrost dochodów o około 2 milionów złotych. Wysokości stawek na 

2022 rok w porównaniu z rokiem 2021 zostały przedstawione w tabeli stanowiącej załącznik 

do uzasadnia projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości na 2022 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad pkt. 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia oraz określenia wysokości 

stawki opłaty prolongacyjnej. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że poprzednia uchwała obowiązywała  

w mieście Suwałki od 22 grudnia 2016 roku do 1 kwietnia 2020 roku do wybuchu pandemii. 

W chwili obecnej działalność gospodarcza prowadzona jest w niezakłóconym zakresie,  

w związku z tym tego rodzaju przepis powinien funkcjonować w systemie prawnym 

samorządu. Stawka opłaty prolongacyjnej na dzień obecny wynosi 2 %. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia oraz 

określenia wysokości stawki opłaty prolongacyjnej. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Ad pkt. 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany planu dochodów, które służą pokryciu 

wydatków, które wystąpiły w trakcie roku, a dotyczy to przede wszystkim oświaty, gdzie należy 

zwiększyć środki na finansowanie sfery szkolnictwa niepublicznego a zwłaszcza przedszkoli. 

Wprowadzone zostały nowe zadania inwestycyjne, dot. to zwłaszcza tytułów inwestycyjnych 

związanych z poprawą bezpieczeństwa na 3 przejściach dla pieszych. Zostanie wprowadzony 

również projekt dotyczący fotowoltaiki, gdzie zostały pozyskane pieniądze, a mieszkańcy będą 

mogli zrealizować jeszcze do końca bieżącego roku.  

Skarbnik zgłosił autopoprawki dot. zwiększenia kwoty dofinansowania na 3 przejścia dla 

pieszych, zwiększenie środków na przebudowę przejścia na ulicy Noniewicza/Muzyczna. 

Natomiast trzecia autopoprawka dotyczy zwiększenia kwoty na zadanie związane  

z wykonaniem ogrzewania gazowego i z modernizacją budynków na terenie lotniska  

w Suwałkach. Ostatnia autopoprawka dotyczy zwiększenia wydatków na realizację programu 

„Poznaj Polskę”, który jest realizowany przez 3 suwalskie jednostki oświatowe.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

na 2021 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad pkt. 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że przedstawiony dokument jest zmieniany o te 

zmiany, które wynikają z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Ad pkt. 18 

Wolne wnioski. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.             

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

   

   

  


